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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-1 

Datum:  31. 3. 2014 

Z A P I S N I K 

  

1. izredne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v ponedeljek, 31. marca 2014, ob 

16. uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 24. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Predlog Sklepa o sprejemu elaborata za oblikovanje cen storitev občinskih gospodarskih 

javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo, 

2. Predlog Sklepa o sprejemu elaborata za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki in Poslovnega načrta izvajanja 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb.  

 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Uroš Krajnc, Ivan 

Lešnik, Jožica Lešnik, Viktor Markovič, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec in Ivan Vegelj. 

 

Navzočih je 12 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Opravičeno odsoten: Franc Mlakar 

Neopravičeno odsotna: Maja Vogrinec 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Marjan Leber, predsednik Nadzornega odbora Občine Hajdina, 

- Komunalno podjetje Ptuj d.d., Tanja Sternad, pri. 1. tč. dnevnega reda 

- Čisto mesto Ptuj d.o.o., direktor, Janez Letnik in Anja Hergula, pri 2. tč. dnevnega reda, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

 

Župan v uvodu pove, da smo sejo Občinskega sveta planirali v mesecu aprilu, ker pa se je 

večina občin iz našega območja odločila, da se prilagodi novi Uredbi smo se tudi v Občini 

Hajdina odločili za sklic izredne seje. Glede oblikovanja cen pa pove, da je na kolegiju 

županov prišlo do dogovora, da želimo imeti enoto ceno za vse občine, za predviden čas enega 

leta. Nadaljuje in pove, da imamo na dnevnem redu izredne seje 2 tč. dnevnega reda. Pisno 

gradivo je bilo priloženo k vabilu in objavljeno na spletni strani občine.  Viktorja Markoviča, 

predsednika Statutarno pravne komisije sprašuje, če ima Statutarno pravna komisija kakšne 

pripombe glede na sklic izredne seje. 
 

Viktor Markovič pove, da glede na to da gre za izredno sejo, ni bilo potrebe, da bi se sestala 

Statutarno pravna komisija, sam pa tudi  nima pripomb.  
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Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen predlog za umik ali razširitev dnevnega 

reda. 

 

Župan ugotovi, da ni nobenih pripomb, zato daje v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina 

in 33. členom Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 228: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

1. PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU ELABORATA ZA OBLIKOVANJE CEN 

STORITEV OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA 

OSKRBE S PITNO VODO 

 

Župan pozdravi, predstavnico Komunalnega podjetja Ptuj, Tanjo Sternad. 

 

Tanja Sternad poda obrazložitev k Elaboratu za oblikovanje cen storitev občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo in pove, da k pripravi tega 

elaborata zavezuje Uredba o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja s 1.1.2013. Ta uredba predvideva in zavezuje občine, 

da v roku 15 mesecev uskladijo oblikovanje cen vodooskrbe z navodili te uredbe. Pri samem 

obračunu vode se nekatere stvari po navodilu tega zakona bistveno spreminjajo. Pojavljajo se 

nove postavke na sami položnici. Glede na dogovor, na kolegiju županov, so se glede na enovit 

in nedeljiv vodooskrbni sistem pripravili po občinah predlogi, z enotnimi cenami storitve in 

povprečno omrežnino celotnega vodooskrbnega sistema. En del cene je variabilen del cene, ki 

je vezan na porabo v kubičnih metrih vode to je prihodek izvajalca, ta del cene se izenačuje za 

vse porabnike. Drugi del cene je omrežnina, to je fiksni del cene, ki pa ni vezana na porabo. 

Možnost je, da se del omrežnine iz strani občine za individualne uporabnike sofinancira, kar pa 

je odločitev posamezne občine.  

 

Župan pove, da smo se občine dolgo časa usklajevale, nazadnje smo se uskladili, da bo lastna 

cena enaka v vseh občinah, za našo občino pomeni to, da je cena nekoliko nižja kot bi morala 

biti po izračunu omrežnine. Subvencije so po občinah čisto različne. Vse to je bilo obravnavano 

že na Odboru za javne finance, zato prosi predsednika odbora, Iva Rajha, da poda stališče 

odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da se je po daljši razpravi in dveh predlogih  na Odboru za javne finance 

sprejelo stališče, da se cena omrežnine za gospodinjstva in izvajalce nepridobitnih dejavnosti v 

letu 2014 subvencionira v višini 50 %.  To bi se sprejelo za obdobje enega leta in bi se potem 

spreminjalo, ko se bo točno videlo, kolikšen bo strošek za občino  

 

Župan odpora razpravo. 

 

Ivan Vegelj sprašuje, če je zdaj omrežnina zamenjana z vzdrževalnino, zakaj  je taka razlika v 

tej postavki. 

 

Tanja Sternad odgovori, da je v elaboratu na str. 10. pojasnjeno, kateri stroški spadajo v 

omrežnino in to je strošek amortizacije infrastrukture, strošek zavarovanja te infrastrukture, 

nadomestila kmetovalcem na vodovarstvenih območjih in vzdrževalnina priključka. To pomeni, 

ta vzdrževalnina je že zdaj en fiksni strošek, ki se zaračunava na položnici, ki ni vezan na 
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porabo vodo s tem pa, da se zdaj vključuje v omrežnino, ampak omrežnina ni samo 

vzdrževalnina, ampak vsebuje še amortizacijo, odškodnine za kmetovalce in pa zavarovanje. 

 

Anton Cestnik se vključi v razpravo in pove, da je na Odboru za javne finance bil proti, da bi se 

omrežnina subvencionirala samo 50 %, sam predlaga subvencioniranje v višini 75 %. 

 

Župan pove, da je na Odboru za finance bilo sprejeto, da naj bo subvencioniranje 50 % in ta 

predlog bo dal na glasovanje. 

 

Po končani razpravi daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 229: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlog Sklepa o sprejemu elaborata za oblikovanje 

cen storitev občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo. Cena 

omrežnine se za gospodinjstva in izvajalce nepridobitnih dejavnosti v letu 2014 

subvencionira v višini 50 %. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  z večino glasov (ZA – 11, 

PROTI – 1 (Anton Cestnik)  od 12 navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan se Tanji Sternad zahvali za podano obrazložitev. 

 

2. PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU ELABORATA ZA OBLIKOVANJE CEN 

STORITEV OBVEZNIH OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB 

RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI IN POSLOVNEGA NAČRTA IZVAJANJA 

OBVEZNIH OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB 

 

Župan na seji pozdravi predstavnika Čistega mesta d.o.o., Janeza Letnika, direktorja in Anjo 

Hergula.  

 

Janez Letnik predstavi Poslovni načrt izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 

in pove, da so v naši občini že v lanskem letu pričeli z odvozom smeti od vrat do vrat. Odvoz 

mešanih komunalnih odpadkov, papirja, papirne embalaže in mešane embalaže se bo izvajal 13 

krat letno za individualna gospodinjstva. Odvoz biološko razgradljivih odpadkov se predvideva 

42 krat. Kosovni odpadki se bodo izvajali dvakrat letno, in sicer  bo vsak posameznik domov 

prejel naročilnico, ki jo bo izpolnil in jo vrnil na sedež Čistega mesta Ptuj d.o.o. in potem bo 

obveščen o terminu odvoza. Tako, da kosovnih odpadkov ne bo potrebno več vozit na zbirna 

mesta. Zbiranje nevarnih odpadkov po potekalo dvakrat letno, steklena embalaža pa se bo 

odvažala 17 krat letno. Dogovorili bomo še zbirno mesto za zbiranje starih oblačil in obutve. 

 

Anja Hergula poda obrazložitev k elaboratu in pove, da kar se spreminja v elaboratu je to, da 

se cena fiksira in sprejme iz strani občinskega sveta v eurih na kilogram. V elaboratu so 

zapisane vse tri cene za vse tri javne službe, in sicer za javno službo zbiranja, za javno službo 

obdelave mešanih komunalnih odpadkov in za javno službo odlaganja ostankov mešanih 

komunalnih odpadkov. Vsebina elaborata, ki je najpomembnejša je, kakšne so predvidene 

količine za naslednje leto. Pri novi ceni je se mora povedati to, da je enaka  za pravne in fizične 

osebe in enaka za vse občane vseh 17 občin. Razlikuje se samo potem, kako posodo ima pravna 

oseba postavljena pred svojim poslopjem, velikost gospodinjstva in pri tem predpisana velikost 

posode. Cene v Občini Hajdina se nekoliko znižujejo, razen v gospodinjstvih s pet in več 

družinskimi člani, kjer se nekoliko zvišujejo, in sicer za 80 centov. 

 

Župan se zahvali za obrazložitev in pove da je sistem odvažanja odpadkov od vrat od vrat 

zaživel in je iz strani občanov pohvalen. Prosi predsednika Odbora za javne finance Iva Rajha, 

da poda stališče. 
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Ivo Rajh pove, da je Predlog Sklepa o sprejemu elaborata za oblikovanje cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki in Poslovnega načrta 

izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb, bil na Odboru za javne finance 

soglasno sprejet. V Hajdinčanu se naj objavi dopis, da si lahko občani, posodo spremenijo na 

manjšo in potem se tudi manj plačuje. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Ivan Vegelj pove, da so iz terena odzivi, da je odvoz  mešanih odpadkov 13 x letno preveč. 

Predlaga,  da bi bil odvoz teh odpadkov vsak drug mesec. Pogreša se pobiranje steklovine po 

vaseh. Nekateri ljudje nimajo prevoza. Moti ga tudi, da se  plastenke in konzerve odlagajo 

skupaj, kar velja predvsem za tople mesece, ko se iz teh vreč širi smrad. 

 

Janez Letnik se zahvali za predlog in pove, da se je glede mesta za posodo za steklo, z občinsko 

upravo, premlelo kar nekaj predlogov in potem je bila odločitev, da naj bo ta pred PSC oz. pri 

trgovini Mercator. Mogoče bi še lahko bile kje, tri take točke. Kar se tiče posod za mešane 

komunalne odpadke se pa prehaja zdaj iz frekvence 3 tednov na 4 tedne.  Zadostovala bi 5 

tedenska frekvenca tudi naš predlog je bil v začetku, kot izvajalca 5 tednov, ker če se pridno 

sortira bi zadostovala 5 tedenska frekvenca, vendar občine, ko so šle v razpis so se morale 

odločit za nek standard  in seveda je tak standard, tak normativ ponujen vsem izvajalcem, ki 

smo se na ta razpis prijavili. Je pa to dober predlog za naprej, vendar se bo potrebno dogovorit 

na nivoju vseh občin.   

 

Anja Hergula glede zamenjava posod obrazloži, da si bodo lahko na začetku posode 

zamenjevale pravne osebe, gospodinjstva pa bodo imela določen obračunski volumen in si 

posode ne bodo mogli menjat, je pa tako, da tudi če bodo imeli 240 l posodo in bodo v 

gospodinjstvu  trije člani se bo vseeno obračunalo 120 l  posoda. Tako, da v predhodnem času 

ne bo možno menjat posode, glede na to, da je cena naslednja tri leta, fiksna. Kasneje, ko se bo 

prenehalo z predhodnim obdobjem in ko se bo šlo na obračun, takrat pa se bo šlo tudi v 

zamenjavo posod. Tako,  da zaenkrat ni smiselno objavljat, karkoli o zamenjavi posod. 

 

Po končani razpravi daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 230: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje Predlog Sklepa o sprejemu elaborata za oblikovanje 

cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi odpadki 

in Poslovnega načrta izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 1. izredne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 16.35.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


